
PRE TATRY
Nie sme zodpovední len za to, čo robíme,

ale aj za to, čo nerobíme.
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ALEXANDER GÁLFY a TÍM PRE TATRY ohlásili svoju
kandidatúru v nadchádzajúcich voľbách do orgánov
samosprávy obcí, ktoré sa budú konať 29. októbra 2022.

Spoločne sa budú uchádzať o dôveru obyvateľov 
Vysokých Tatier, so snahou urobiť mesto otvorenejšie,
transparentnejšie, funkčnejšie a prístupnejšie pre všetkých
jeho obyvateľov. Slovami Alexandra Gálfyho je ich hlavným
cieľom, "aby každý obyvateľ Vysokých Tatier cítil a videl, 
že radnica sa o jeho potreby a starosti zaujíma viac, 
ako len raz za štyri roky pri voľbách".

TÍM PRE TATRY (na fotografii zľava): Martin Mladoň, 
Jozef Janiga, Jakub Stodolovský, Alexander Gálfy, Viera
Novobilská, Igor Sedlár, Richard Miňovský, Ľuboš Lehotský.
Na fotografii chýbajú Jozef Straňák a Jana Blahová.

OHLÁSENIE KANDIDATÚRY
NA PRIMÁTORA MESTA
VYSOKÉ TATRY

ZNÍŽENIE DANE Z BYTOV
NIE JE POPULIZMUS

NEVYMÝŠĽAJME VYMYSLENÉ
A RIEŠME RIEŠITEĽNÉ

V  T O M T O  Č Í S L E :
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Na začiatok si dovolím položiť niekoľko otázok, ktoré si sám často kladiem a, žiaľ, nie vždy na ne
nachádzam pozitívne odpovede. 
Žije sa nám vo Vysokých Tatrách lepšie ako pred dvadsiatimi rokmi? Sú Vysoké Tatry skutočne tým
mestom, ktoré je dobré pre život nás a našich detí? Nestali sme sa postupne len turistami 
vo vlastnom meste, kde sa až príliš často rozhoduje o nás bez nás?
Za ostatných dvadsať rokov sa počet obyvateľov nášho mesta znížil o vyše tretinu. Hory, ktoré ho
obklopujú tvoria jeho krásnu panorámu, s ktorou je citovo spojený snáď každý z nás. Ale naše mesto
je aj napriek tomu čoraz prázdnejšie. 
Ak v ňom chýbajú služby, ktoré potrebujeme, či už sme starší alebo mladší, ak neponúka
kvalifikovanú prácu s primeraným ohodnotením, ak mesto nepomáha stavať dostupné bývanie pre
nás Tatrancov, ale myslí skôr na iných, tak, pochopiteľne, mnohí si hľadajú iné a lepšie miesto 
pre svoje ďalšie životy. 
Nechcú byť len akousi trpenou kulisou pri napĺňaní záujmov iných, kde sú si rovní a rovnejší 
a obyvatelia Tatier sú na poslednom mieste. 
Čo je ešte horšie, strácame nádej, že to môže byť lepšie. Akceptujeme tento stav a prispôsobujeme
sa neutešenej realite, namiesto toho, aby sme sa ju snažili zmeniť. Bežne sa stretávam s ľuďmi, ktorí
mi úprimne povedia svoj názor na dianie v meste, ale zároveň dodajú: „Vieš, ja to nahlas povedať
nemôžem. Obávam sa, že by to mohlo mať následky.“

Ohlásenie kandidatúry 
na primátora mesta Vysoké Tatry
Alexander Gálfy

Je čas s tým niečo robiť! Pre Vysoké Tatry a pre všetkých,
ktorí chcú dôstojne bývať, pracovať, vychovávať svoje deti,
jednoducho, žiť vo Vysokých Tatrách. Preto som sa rozhodol
uchádzať o miesto, z ktorého je možné robiť zmeny, 
a kandidovať na post primátora mesta Vysoké Tatry.
Spolu so svojím tímom, podporovateľmi a sympatizantmi
chcem zabojovať o Vašu dôveru. Cítim, že naše mesto
potrebuje nájsť cestu k tomu, aby v ňom mal každý obyvateľ
dostupné kvalitné služby, bývanie, ktoré si môže dovoliť 
a hlavne, aby každý cítil, že vo Vysokých Tatrách nemajú
príležitosť na uplatnenie sa len tí vyvolení. Vysoké Tatry
potrebujú nový nádych!
Mám víziu mesta, ktoré bude načúvať svojim obyvateľom viac,
ako len raz za štyri roky. Ktoré sa bude zaujímať o názory
svojich obyvateľov, pomáhať im a zapájať ich do rozhodovania
o tom, aké Vysoké Tatry môžeme mať, aké chceme mať a aké
ich spolu budeme mať.  >>



Našťastie, nie som na to sám. Mám okolo seba tím šikovných ľudí, ktorým záleží na lepšej budúcnosti
mesta a chcú tomu svojou prácou aktívne napomôcť. 
Nesmierne ma teší, že sú to ľudia, ktorých si zároveň veľmi vážim. V nadchádzajúcej kampani Vám
spoločne predstavíme naše zámery, program a riešenia súčasného stavu.
Áno, nové sa pre mnohých spája s neistotou. Často sa uskromníme s málom, aby sme nestratili aj to,
čo máme. Ale nové-lepšie niekedy vyžaduje vystúpenie z komfortnej zóny. Obrazne povedané,
jedine otvorením nových dverí sa pohneme dopredu, jedine zmenou dáme Vysokým Tatrám šancu
byť lepším miestom pre život.
Preto si ako nezávislý kandidát na primátora mesta dovoľujem osloviť všetkých Tatrancov s ponukou
spolupráce, aby sme spoločne vytvorili miesto, kde bude záležať na každom z nás. 
Kde mestu bude záležať na jeho obyvateľoch a kde budeme všetci vidieť svoju spokojnú budúcnosť.
Spolu to dokážeme!  <<
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Úprimne ďakujem všetkým, ktorí prišli podporiť 
ohlásenie mojej kandidatúry na primátora mesta
a predstavenie nášho TÍMU PRE TATRY.

S Jozefom Janigom máme na správu 
mesta podobné názory. Jeho podporu 
a účasť v TÍME PRE TATRY si veľmi vážim.
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V súčasnej dobe sú obyvatelia na celom území Slovenska konfrontovaní s neúnosným zvyšovaním
cien, nielen potravín, ale aj základných potrieb pre život. Tento efekt ešte prehlbuje a zvýrazňuje
neistota vyplývajúca z domácej politickej scény aj z diania vo svete. Do popredia sa dostávajú
otázky: „ako budem žiť“ alebo „za čo budem žiť“.

Zníženie dane z bytov nie je populizmus, 
ale pomoc obyvateľom mesta
Ing. Jozef Janiga, MBA

Je potrebné si uvedomiť, že nesprávne daňové zaradenie
nemá dopad len na dane z nehnuteľností, ale aj na správu
bytov, odpadové hospodárstvo alebo riešenie statickej
dopravy v meste. O problémoch so zásobovaním pitnou
vodou sa ani zmieňovať nebudem.
Riešením je využívať tieto byty na bývanie, a tak zvýšiť
príjem z podielových daní alebo zvýšiť daňové zaťaženie
bytov neslúžiacich na bývanie podľa druhu užívania.
Aby bol tento nástroj efektívny, bude nutné vykonať
revíziu všetkých nehnuteľností a ich využívania na území
mesta. Veľa vstupných údajov je k dispozícií už dnes, ale
bude potrebné zmeniť analyzovanie vstupných dát tak,
aby sa želaný účinok dostavil čo najskôr. A, samozrejme,
vytvoriť aj správne kontrolné mechanizmy na eliminovanie
špekulatívneho správania.
Výsledkom takto nastaveného systému zdaňovania bude
to, že znížením daní pre obyvateľov pomôžeme ľuďom, ale
zároveň získame viac financií do rozpočtu mesta.  <<

V podobnej situácií ako obyvatelia je aj mesto Vysoké Tatry,
ktoré je na jednej strane odkázané na financovanie od štátu
prostredníctvom výnosu dane z príjmov fyzických osôb, ktorá
tvorí približne 34 % všetkých bežných príjmov samosprávy 
a zvyšujúcich sa nákladov na chod mesta. Zároveň rozporuplné
vyjadrenia k dopadom niektorých zákonov na financovanie
samospráv neprinášajú istotu, ale skôr nestabilitu verejných
financií a predpoklad zavedenia rôznych úsporných opatrení.
Preto je zrejmé, že samospráva sa musí s touto situáciou
vysporiadať tak, aby dopady na obyvateľov boli čo najmenšie.
Jedným z riešení je zníženie daní z bytov, resp. ich zníženie
na nulovú hodnotu. To znamená, že obyvatelia nebudú platiť
daň z bytov. Tento krok sa môže niekomu javiť ako
populistický alebo kontraproduktívny. Ale nie je. Určite to
ale je jeden z mála nástrojov, ktoré samospráva vo vzťahu 
k obyvateľom má, preto je namieste ho využiť. Týmto krokom
aspoň malým kúskom pomôžeme našim spoluobčanom.

Ako ďalej s bývaním a daňami sme 
s kandidátom na poslanca VÚC
Jozefom Janigom debatovali 
priamo v uliciach Vysokých Tatier.

Samozrejme, hneď vyvstane otázka, kde na to vziať finančné prostriedky? Odpoveď vyplýva 
z postavenia a štruktúry mesta a činností, ktoré sa na jeho území vykonávajú. Základným nástrojom
je apartmánové bývanie, resp. využívanie bytov na iný účel, ako je bývanie, ktoré je možné zdaniť
inou sadzbou ako klasické byty. Zákon jednoznačne určuje, že byt alebo časť bytu v bytovom dome,
ktorý sa využíva na iný účel ako bývanie, sa považuje za nebytový priestor.
Porovnaním počtu bytov slúžiacich na dlhodobé alebo trvalé bývanie s bytmi, ktoré slúžia na
rekreačné bývanie, alebo sa využívajú na podnikanie zistíme, že bytov na bývanie nám dlhoročne
ubúda a rastie počet bytov na iné účely ako bývanie. A to aj bez započítania nových apartmánových
jednotiek. Súčasné, resp. nesprávne zdanenie takýchto priestorov však využíva benefity bytov
určených na bývanie, čo nie je správne, a podporuje to šedú ekonomiku na úkor občanov. 

Jozef Janiga v horách,
ktoré vníma ako svoj domov.



Celý život som prežil vo Vysokých Tatrách, zažil som rôzne doby, rôzne časy, zažil som maximálny
rozkvet Tatier a dovolím si povedať, že aj výrazný úpadok. Som človek, ktorý keď treba kritizovať,
tak vie okamžite nájsť argumenty a svoj názor aj patrične podsunúť okoliu. Momentálne som však
nadobudol vek a hlavne dojem, že nastala doba, keď kritizovanie nestačí a je potrebné aktívne
pristúpiť k riešeniu problémov, ktoré nás vo Vysokých Tatrách trápia.
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Nevymýšľajme vymyslené 
a riešme riešiteľné

Ako bežného občana Vysokých Tatier (a určite nielen mňa) dlhodobo trápi parkovanie. Je to jeden 
z problémov, ktorý dokáže vyriešiť len samospráva. Je preto povinnosťou samosprávy vo Vysokých
Tatrách venovať maximálnu pozornosť parkovacej politike a to predovšetkým na sídliskách. 
Je potrebné si uvedomiť, že poslancov a primátora volia občania Vysokých Tatier, ktorí chcú
pohodlne zaparkovať v mieste bydliska. 
V prípade, že mi občania vo voľbách do mestského zastupiteľstva nášho mesta prejavia dôveru, 
v prvom rade budem presadzovať bezplatné rezidenčné parkovanie na sídliskách. Budem apelovať 
na schválenie a následné upravenie a vytvorenie nových parkovacích miest bez dramatického 
a výrazného zásahu do prírody.
V oblasti parkovania je určite potrebná aj výstavba moderného veľkokapacitného parkovacieho domu
pre návštevníkov. Chcem Vás však ubezpečiť, že budem presadzovať, aby sa parkovací dom postavil
ako podzemná garáž a nenarúšal okolie. 

Martin Mladoň

Určite stojí za riešenie aj vytvorenie záchytných
parkovísk pod Tatrami, s ktorými začal už v roku
1987 pán Ing. Leskovjanský. Bohužiaľ sa tieto hotové
parkoviská po roku 1989 dostali do súkromných rúk
a nevyužívajú sa. 
Takýchto problémov v oblasti dopravy tu máme
podstatne viac, čo je však dôležité, väčšina z nich je
určite riešiteľná. Vyrastal som vo Vysokých Tatrách
v dobe, keď sme zažívali ich totálny rozkvet 
a rozvoj. Bolo krátko po Majstrovstvách sveta 1970
a Tatranci žili v eufórii a organizovaním
športových podujatí sa to len hemžilo. Svetové
poháre v zjazdovom či klasickom lyžovaní boli nie
náhodou, ale samozrejmosťou! Všetky tieto akcie
robili naši otcovia a dedovia nie pre peniaze, 
ale z presvedčenia a s hrdosťou. Som si istý, že naša
generácia nie je o nič horšia.
Taktiež sa budem snažiť presadiť opätovnú výstavbu skokanského areálu v Tatranskej Lomnici.
Poľská strana prejavila záujem o pomoc pri výstavbe a chcel by som na ich záujem rýchlo zareagovať.
Pri rozhovoroch s poľskou stranou sme dospeli k názoru, že výraznou časťou by mohla prispieť EÚ 
v rámci eurofondov. Investícia do športovania našich detí sa nám určite vráti.
Jednou z hlavných spoločenských tém je v súčasnosti problematika ochrany životného prostredia.
Tento problém sa o to viac dotýka nášho mesta, keďže je celé situované v národnom parku. Ochrana
prírody a životného prostredia by mala byť priam povinnosťou každého a jedného človeka. 
Na dohliadanie nad ochranou prírody a životného prostredia máme vo Vysokých Tatrách štátom
zriadenú inštitúciu – Správu Tanap-u, ktorej to priamo ukladá zákon a mesto Vysoké Tatry jej môže 
a zároveň musí byť v tejto oblasti nápomocné. V konečnom dôsledku by sme mali všetci používať
zdravý sedliacky rozum. 
Tatry starnú. To je realita, ktorú je potrebné veľmi rýchlo zastaviť a zmeniť. Zmeniť sa to dá
jediným spôsobom, a to vytváraním podmienok pre život mladých ľudí. Položme si otázku: 
„Čo pritiahne mladých ľudí žiť do Tatier?“ Odpoveď je jednoduchá. Pracovné príležitosti a hlavne
dostupné bývanie.  >> 

Martin Mladoň svojimi aktivitami
dlhodobo propaguje naše mesto
doma aj v zahraničí.
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Zároveň budem presadzovať, aby mesto Vysoké Tatry v spolupráci so Správou Tanap-u predložili
návrh zákona o stavebnej uzávere aj do Národnej rady SR a to z dôvodu, aby zrušenie tohto
uznesenia nebolo v budúcnosti bez problémov realizovateľné. Chráňme a opravujme si stavby, ktoré
tu pre nás vybudovali naši predkovia, viď stanica starej lanovky v Tatranskej Lomnici. Nedovoľme,
aby na mieste hotela MS 70, ktorý bol zhorený, vyrástol nový apartmánový dom. Nedovoľme, aby sa 
z Lomnice a Smokovca stalo druhé Štrbské Pleso, kde bezhlavá výstavba apartmánových bytov
totálne zničila jednu z najkrajších osád na Slovensku. Pamätajme, že toto všetko majú v rukách
poslanci a primátor mesta Vysoké Tatry.
Vysoké Tatry roky budovali, a dovolím si povedať úspešne, ľudia, ktorí už majú viac šedín a ich
chôdza nie je taká svižná ako pred rokmi. Títo ľudia nemôžu mať pocit, že sme na nich zabudli 
a že nás už nezaujímajú. Momentálne žijeme v dobe počítačov, digitalizácie a nie všetci seniori
tomu rozumejú. Určite budem presadzovať aj zriadenie vysunutých pracovísk mesta, kde budú môcť
naši seniori prísť a nájsť pomoc, či už s vyplnením rôznych tlačív a žiadostí, alebo len dobrou radou.
Nezabúdajme, že kde sme teraz my, aj oni boli, a kde sú oni teraz aj my raz budeme.
Už niekoľko rokov sa aktívne angažujem v organizovaní kultúrno-spoločenských podujatí 
vo Vysokých Tatrách, ktoré sú známe nielen u nás, ale aj v zahraničí a aj takýmto spôsobom
pomáham spríjemňovať život obyvateľom Vysokých Tatier. V tomto trende by som chcel pokračovať.
Dôvodov, prečo som sa rozhodol kandidovať za poslanca mestského zastupiteľstva je veľmi veľa, 
ale dôvody, prečo som sa rozhodol ísť do tímu s p. Alexandrom Gálfym sú dva.
Mali sme s Alexandrom Gálfym rozhovor a ja som po 15 minútach nadobudol istotu, že naše názory 
a vízie na budúcnosť Vysokých Tatier sú rovnaké. Ten druhý dôvod je, že v tomto tíme je aj Jozef
Janiga, ktorého poznám celý život a viem, že on dokáže vybaviť aj nevybaviteľné a o tom asi
komunálna politika je.
Nevymýšľajme veci, ktoré za nás vo Vysokých Tatrách šikovne vymysleli naši predkovia, ale
snažme sa ich udržať a zdokonaliť. Neriešme výstavbu „kozmodromu“, ale riešme problémy, ktoré
riešiteľné sú. Už len opravený chodník, lavičky, či schody do kostola urobia z Vysokých Tatier
príjemné miesto na život pre každú generáciu.  <<

Samospráva mesta sa musí prioritne zaoberať potrebou bývania mladých ľudí, teda výstavbou
nájomných bytov a nie povoľovaním výstavby apartmánových bytov, kde si svoju situáciu vyrieši úzka
skupina neobyvateľov Vysokých Tatier. Je potrebné aktívne spolupracovať s hoteliermi 
a podnikateľmi, ktorí vytvárajú pracovné miesta. Mesto by malo byť nápomocné pri riešení ich
problémov a nie byť subjektom, ktorý im komplikuje život.
Každý s kým sa rozprávam o tom, čo je potrebné vo Vysokých Tatrách zmeniť, mi odpovie, 
že zastaviť výstavbu. Nie je to jednoduché, ale aj tento problém je riešiteľný. V prípade, že zasadnem 
na stoličku poslanca mestského zastupiteľstva, bude jednou z mojich priorít revízia územného plánu
mesta, následná vizualizácia toho, čo už bohužiaľ nepôjde zrušiť a nakoniec predloženie návrhu 
o stavebnej uzávere vo Vysokých Tatrách s výnimkou verejnoprospešných stavieb, ako sú mestské
nájomné byty a podobne. Územie nad Cestou slobody musí byť pre stavebníkov tabu!

Bývalé skokanské mostíky v Tatranskej
Lomnici, v minulosti slúžiace
mládežníckym skokom na lyžiach,
ktoré boli bez povolenia zbúrané.

Tisíce divákov na tatranských 
MS v lyžovaní v roku 1970.



za ostatné roky som sa podrobne venoval snáď všetkým oblastiam fungovania mesta, pravidelne som
analyzoval mnohé jeho prešľapy a navrhol množstvo riešení a opatrení. Na tieto moje občianske
aktivity, konštruktívne pripomienky, vecné rozbory a zverejňované texty ani raz nikto z radnice
objektívne či s ponukou na verejnú diskusiu nezareagoval. Jediné, čoho sa môj záujem o veci verejné
väčšinou dočkal, bolo šírenie klamstiev a zavádzajúcich informácií, vzťahujúcich sa k mojej osobe 
či verejnej angažovanosti.
S rovnakým prístupom, rozširovaním lží a ohováraním, sa už dokonca stretlo aj moje nedávne
ohlásenie kandidatúry na primátora mesta.
Dopočul som sa napríklad, že chcem rušiť niektoré školy a škôlky, že sa nebudem venovať seniorom,
že zvýšim dane a množstvo podobných, ospravedlňujem sa za výraz, nezmyslov.
Pravdou je presný opak! Všetky školy, škôlky a školské zariadenia, ktorých zriaďovateľom je
mesto Vysoké Tatry, budem v ich činnostiach určite podporovať a s maximálnym využitím
všetkých možných finančných zdrojov skvalitňovať ich vybavenie aj samotný pedagogický proces.
Seniori sa taktiež nemusia ničoho obávať, po rokoch kedy sa im viac-menej dostávalo len igelitiek 
s predvolebnými pochutinami, mám pripravenú komplexnú koncepciu zmeny sociálnych služieb
mestského úradu, ktorá sa pozitívne prejaví v živote všetkých obyvateľov nášho mesta, samozrejme,
vrátane seniorov. V prípade, že v októbrových komunálnych voľbách získam Vašu dôveru, sa,
napríklad, určite dočkajú aj roky sľubovaného denného stacionáru.
Téme mestských daní sa vo svojom podnetnom príspevku venoval Jozef Janiga. Jeho obsah, avizujúci
presný opak, teda zníženie dane z bytov Tatrancov až na nulovú hodnotu, úplne vyvracia fámu 
o tom, že pripravujem jej zvyšovanie. Zároveň potvrdzuje, že podobné klamstvá a dezinformácie 
sú šírené s cieľom spochybniť moju kandidatúru na primátora mesta Vysoké Tatry a program, 
s ktorým vstupujem do blížiacich sa komunálnych volieb.
Preto si Vás dovoľujem všetkých požiadať, kedykoľvek sa k Vám dostanú podobné informácie,
overte si ich priamo u mňa, alebo u niekoho z nášho pracovného tímu.
Osobne odmietam viesť negatívnu kampaň, zákulisné predvolebné obchodovanie s kandidatúrou,
dohody so sponzormi, či už tradičné tatranské kupovanie si voličov. Uvedomujem si, že sú to 
v Tatrách hlboko zakorenené praktiky, ale taktiež verím, že ich spoločne dokážeme odmietnuť 
a vo výsledku volieb poraziť. Svoju kandidatúru zakladám na pravde, skúsenostiach, zodpovednosti,
patriotizme a hlavne na našej spolupráci a vzájomnej dôvere. 

Vážení Tatranci,
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Alexander Gálfy
s rodinou.

Alexander Gálfy
Váš kandidát na primátora mesta

Vysoké Tatry

Mojím hlavným cieľom je prinavrátiť mesto Vysoké
Tatry Vám, jeho obyvateľom, aby ste v ňom mohli
žiť spokojné životy, napĺňajúce Vaše potreby,
záujmy aj predstavy.
Vážení Tatranci, zomknime sa, odhoďme vzájomné
nesympatie, odmietnime klamstvá aj prázdne sľuby 
a sústreďme sa na to, čo je podstatné!

Milí Tatranci, 

všetkým Vám prajeme príjemné

pre�itie l
etných mesiacov,

veľa slnečných dovolenkových dní, 

radostných zá�itkov, pohodu 

a šťastné návraty domov. 

           
           

Tím Pre Tatry



Pre Tatry,
ktoré sú bližšie k svojim obyvateľom

w w w . p r e t a t r y . s k

Zriadenie vysunutých pracovísk mestského úradu v Tatranskej Lomnici, Dolnom Smokovci,
Vyšných Hágoch a Tatranskej Kotline. Aby si každý Tatranec vedel vybaviť všetky potrebné tlačivá 
a dokumenty čo najbližšie k miestu svojho bydliska a nemusel cestovať na mestský úrad.
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Pre Tatry,
ktoré sú tu hlavne pre Tatrancov

Pre Tatry,
ktoré nezabúdajú na starších

Pre Tatry,
ktoré myslia na rodiny

PRIPOMIENKY

K PROGRAMU

A VLASTNÉ NÁVRHY 

MÔŽETE POSIELAŤ

NA ADRESU:

preta
try22

@gmail.co
m

Pre Tatry,
ktoré pomáhajú

Nulová daň z bytov pre obyvateľov nášho mesta. Vysoké Tatry majú nemalé príjmy z turistického
ruchu a obyvatelia Vysokých Tatier by mali cítiť aj vo svojich peňaženkách, že turizmus, s ktorým

dennodenne žijeme, má prínos nielen pre podnikateľov, ale aj pre všetkých obyvateľov.

Vybudovanie mestského pobytového zariadenia a stacionára pre seniorov. Okolité mestá a obce
majú niekoľko takýchto zariadení. Mesto potrebuje bezpečné miesto pre svojich seniorov, ktorí celý
život žili pod panorámou Tatier, aby mohli dožiť dôstojnú starobu doma, vo Vysokých Tatrách. 

Zabezpečenie finančne dostupných mestských nájomných bytov a ich transparentné prideľovanie
za účasti obyvateľov mesta. Ceny bytov a nájmov sú vo Vysokých Tatrách takmer tak vysoké

ako v Bratislave, platy ale ani zďaleka nie. Preto radnica musí využívať všetky dostupné zdroje
na výstavbu nájomných bytov pre mladé rodiny a svojich obyvateľov.

Pre Tatry,
ktoré myslia na mladých

Modernizácia predškolských a školských zariadení, podpora záujmovej
činnosti mladých, vybudovanie detských ihrísk a workout parkov

vo všetkých mestských častiach.

Kompletný volebný program ALEXANDRA GÁLFYHO a TÍMU PRE TARY,
obsahujúci aj riešenia problémov mesta, Vám predstavíme v najbližších týždňoch.

Spoluúčasť všetkých Tatrancov je pre nás veľmi dôležitá a preto s radosťou privítame
a do programu zakomponujeme všetky Vaše podnetné pripomienky a nápady.

NAŠE PRIORITY PRE TATRY

Zavedenie bezplatnej právnej pomoci a sociálneho poradenstva. Mesto sa musí zaujímať o starosti
obyvateľov viac ako len raz za 4 roky pri voľbách. Zavedenie bezplatného poradenstva pomôže
mnohým Tatrancom v ich každodennom živote. 


